
Valsted Borgerforening – Bestyrelsesmøde den 31. marts 2021 

Deltagere: Elsebeth, Esta, Lene Ann, Helge, Britta, Hans Jørgen (referent) 
Afbud: Else Marie 
 
Mødet var indkaldt for at koordinere den kommende arbejdsdag den 17. april 2021 i forbindelse med Aalborg 
Kommunes Affaldsdag, som i år løber i hele ugen fra den 12. – 18. april 2021. Derudover aktuelle emner i perioden 
siden sidste møde. 
 

1. Arbejdsdag den 17.april 2021 kl. 10.00: 
Grundet corona restriktioner må vi kun samles i grupper på 10 personer udendørs og vi må ikke som sådan 
servere mad og drikke. Vi aftalte dog vi kan stille øl og vand frem og kaffe på kanden, som folk selv kan tage 
fra. Vi sørger for der er stillet håndsprit frem. På invitationen, som Elsebeth har gjort klar, står at folk selv kan 
medbringe kaffe og brød. 
Af arbejdsopgaver kan nævnes: 
1. Opsamling affald i grupper af 2-3 langs aftalte ruter – Hans Jørgen tilmelder os. 
2. Oprydning i flagskur, læsning telt på vogn,  
3. Flytte brædder og plast fra bag Multibanen til flagskuret og rydde op på bagsiden. 
4. Feje Multibanen – Hans Jørgen spørger Poul Erik om vi kan låne hans fejemaskine 
5. Maling af skolens skur på vestre ende af kampbanen – høre om skolen synes det er en god ide 
6. Vaske skilte og bænke – Hans Jørgen spørger Poul Erik om han stiller op med vogn og vand 
7. Evt. andre opgaver afhængig af hvor mange vi bliver – her et projekt med fliser frem og omkring 

flagstang og opretning den gamle flisebelægning på vest siden af klubhuset ved indgang til Motions 
center 

2. Kommende projekt med Udendørs Fitness- og Motionsområde for børn, unge og voksne, som Malene har 
udarbejdet og klar til at ansøge om midler til fra Landdistriktspuljen, Aalborg Kommune og andre fonde. Vi 
synes alle det er en rigtig god ide og støtter forslaget. Valsted Samråd og Sebber Idrætsforening bakker 
ligeledes op om det. Der er givet byggetilladelse og vi har haft Teams møde med landdistriktskonsulent Jane 
Tange Mathiasen, som gav gode råd om det videre forløb inden vi ansøger. Vi skal dokumentere der er 
opbakning til projektet og som sådan sikre det bliver et tilbud som rammer bredt. Malene har kontaktet 
Sebber Skole, som har bedt børnene komme med deres ønsker til hvad der skal være i et sådant område. 
Hans Jørgen laver et skema med ønskerne og sender rundt til bestyrelsen samt Samrådet og Malene, hvor vi 
laver en prioritering inden vi går ud på Valsted Borgerforenings Facebookside for at få en bred tilbagemelding 
med synspunkter og vurdering af opbakning til projektet. 

3. Shelters, bålplads, overdækning ved Larsens Plads. Der er mulighed for at søge støtte til udendørs faciliteter 
gennem en pulje Aalborg Kommune stiller til rådighed. Dog vil projekter som kan være klare inden ferien 
blive prioriteret. Vi har kort drøftet det med konsulent Jane Tange Mathiasen og her vil det være en 
betingelse der er adgang til toilet nærved ved etablering i bynære områder. Der har tidligere været arbejdet 
med et lignende projekt og her var der indsigelser fra naboerne. Samrådet mener ikke det er tiden at gå 
videre med projektet, men hvis andre har mod på det er man velkommen. 

4. Græsklipning af byens områder – Jens Erik vil gerne tage en tørn mere. 
5. Betaling af kontingent: Britta kunne oplyse det går rigtig godt og der er kun nogle stykker som mangler en lille 

påmindelse ved lejlighed for at få betalt. 
6. Orientering fra LAK: 

a. Landsbyskolerne – og her specielt de 4 mindste skal spare mellem 3 - 15% og her er det især ledelse 
og administration det går udover. Værst er det for Hou skole med 38 elelever som skal spare 15% og 
Sebber skole med 48 elever slipper noget billigere med 3%. LAK vil følge op på det og har indkaldt til 
ekstraordinært bestyrelsesmøde 8. april 2021 på Teams efter formanden Leo Helmer har haft møde 
med den ansvarlige Rådmand. 

b. Landsbypedelordningen: Ordningen fortsætter selvom den har været og er udfordret af det kun er 
ledige seniorjobbere og folk i jobtilbud som kan være med i tilbuddet. Her har det været svært at 
finde egnede seniorjobbere som kan stå for de enkelte grupper. LAK vil søge at sikre der altid vil 
være midler til det og måske få fastansatte gruppeledere. 

c. Landdistriktsgruppen flyttes fra Kultur – og Sundhedsforvaltningen til By og Landskabsforvaltningen i 
forbindelse med en omorganisering. LAK følger op på hvad det kommer til at betyde for 
landdistrikterne. 

Næste møde efter aftale. 


